
Z A P I S N I K 

 sa Treće - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 

2017. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 25, 26. i 30. oktobra 

2017. godine 
 

 Sjednica je počela 25. oktobra u 14 sati i 20 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, predsjedavali su 

naizmjenično Branimir Gvozdenović i Genci Nimanbegu, potpredsjednici 

Skupštine. 

 Sjednici su prisustvovali poslanici Demokratskog fronta i poslanik           

mr Aleksandar Damjanović. 

 Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

 1. Miodrag Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

 „Kakav je trenutni status realizacije više projekata u okviru integralnog 

projekta „BjeIasica i Komovi"? Koje su aktivnosti na infrastrukturnom i 

saobraćajnom opremanju tog prostora do sada realizovane, kolika su 

sredstva utrošena u ovoj godini i kakvi su planovi za projekte i ulaganja u 

narednoj godini?  

 Koliko će, fazno i nakon pune realizacije projekta, isti generisati novih 

radnih mjesta u turizmu, ugostiteljstvu i poljoprivredi?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a Miodrag 

Radunović je komentarisao odgovor. 

 2. Andrija Mandić, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Demokratski 

front: 

 „Da li ste uradili procjenu rizika po ukupnu bezbjednost zemlje zbog 

državnog terora koji vrši crnogorska vlast nad Demokratskim frontom i 

sagledali sve posljedice koje mogu nastupiti zbog ovakvog vašeg brutalnog 

odnosa prema najjačem opozicionom političkom subjektu? 

 Pozivam Vas, kao glavnog naredbodavca u državnoj vlasti da odmah 

oslobodite naše nevino utamničene članove i zaustavite sve montirane 
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policijsko-sudske procese koji se vode protiv političara iz Demokratskog fronta 

i njihovih članova porodica.“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Mandić, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

3. Genci Nimanbegu, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika Bošnjačke 

stranke, Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i 

Hrvatske građanske inicijative: 

„Koji je Vaš stav, a time najvjerovatnije i Vlade Crne Gore, u odnosu na 

ukupan poreski sistem u Crnoj Gori? Da li je on održiv sa postojećim poreskim 

stopama ill se one mogu (moraju) povećati u sljedećim budžetskim 

godinama?  

Postoje li bilo koja razmišljanja u Vladi ili bar Ministarstvu finansija da 

se dio prihoda koji se ostvaruju preko poreza, npr. porez na dodatu vrijednost, 

akcize na gorivo, ustupe opštinama kako bi se one finansijski osnažile i 

omogućilo da mogu kvalitetnije da odgovore na potrebe građana? 

 Kako komentarišete činjenicu da su sve opštine zajedno u 2015. i 

2016. godini imale 147 miliona eura odnosno 145 miliona eura, dok je 

državni budžet na nivou od 1.5 milijardi eura?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

4. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore: 

„Koje mjere će Vlada Crne Gore preduzeti da smanji naš javni dug a da 

pritom to ne bude na teret građana/ki Crne Gore kroz nove namete i 

zagušenje privrede, odnosno slobodne inicijative? Kada će građani da osjete 

boljitak, povećanje plata i penzija kod prilično dobrih ekonomskih pokazatelja 

i rekordnog prihoda od turizma, ako se zna da su unutrašnja dugovanja 

ogromna, posebno većine crnogorskih opština, a nepokrivenost uvoza 

izvozom, takođe, velika?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović i postavio dopunsko pitanje: 

        „Zašto se vojnim invalidima invalidnine ne isplaćuju preko banaka, kako 

je to samo u kratkom periodu bilo moguće (a to mogu penzije), nego ih 

isključivo nose poštari? Korisnici ovog prava su uskraćeni, između ostalog, i 

za mogućnost podizanja kredita kod banaka i neopravdano dovedeni u veoma 

težak položaj?“ 

Predsjednik Vlade je odgovorio na komentar i dao odgovor na dopunsko 

pitanje. 
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 Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice 

posvećen premijerskom satu i odredio pauzu.  

 

*  *  * 

 Sjednica je prekinuta u 15 sati i 35 minuta, a nastavljena u 15 sati i 50 

minuta.  

 

 Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 
 

 Mr Predragu Boškoviću, ministru odbrane, poslanička pitanja postavili 

su: 
 

 1. Poslanik Milun Zogović: 

„Šta su Ministarstvo odbrane i Vojska Crne Gore preduzeli u cilju 

očuvanja nezavisnosti, suverenosti i sprečavanja ugroženosti ili pokušaja 

rušenja ustavnog poretka nakon dobijanja informacija 12. 10. 2016. godine 

da se u Crnoj Gori na dan održavanja parlamentarnih izbora 16. 10. 2016. 

godine priprema teroristički napad, „državni udar“, pokušaj ubistva 

premijera?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Janko Vučinić: 

„Po čijem nalogu i iz kojih razloga je otpušteno 22 vojnika iz Vojske Crne 

Gore i prinudno penzionisan predsjednik Sindikata odbrane i Vojske Crne Gore 

gospodin Nenad Čobeljić?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik dr Strahinja Bulajić: 

1) „Kako, u kontekstu tzv. „državnog udara“, tumačite apsolutnu 

činjenicu, da je u situaciji kad je Crnu Goru trebalo da zadesi „najveće 

krvoproliće u njenoj istoriji“ i to sa elementima inostranosti, Vaša prethodnica 

Milica Pejanović Đurišić, koja, po vlastitom javno izrečenom priznanju, o 

svemu tome nema pojma, a što je saznala tokom boravka u Briselu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

 Poslanik Milun Zogović intervenisao je proceduralno povodom odgovora 

ministra odbrane, a Predrag Bošković, ministar odbrane, dao je potrebna 

pojašnjenja. 

2) „Da li ćete, po novom Zakonu o Vojsci, ne po formi već po suštini 

komandovati „crnogorskom vojskom“ ili Vojskom Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Jovan Jole Vučurović: 

1) „Imate li neke konkretne dokaze za svoju tvrdnju da je Rusija 

organizator tzv. državnog udara u Crnoj Gori i da li ste na osnovu tih dokaza Vi 

prvi u javnosti saopštili, čak i prije glavnog specijalnog tužioca Milivoja 

Katnića, da će biti podignuta optužnica protiv Mandića, Kneževića, 

Čađenovića, devet državljana Srbije i izvjesnih Širokova - Šišmakova i Popova, 

za koje se tvrdi da su ruski državljani?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

2) „Da li bi Vojska Crne Gore branila granicu Crne Gore, koja je očigledno 

ugrožena nakon posljednjih izjava Ramuša Haradinaja i drugih ekstremista iz 

takozvane države Kosovo i da li očekujete da bi se u tom slučaju vojnicima 

priključili dobrovoljci i patriote kao što je to bio slučaj 1991. i 1999. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Jovan Jole Vučurović je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Nebojša Medojević: 

 „Na osnovu kojih izvještaja vojne obavještajne službe i Agencije za 

nacionalnu bezbjednost je ministar odbrane Milica Pejanović Đurišić 

obavijestila NATO da Ministarstvo odbrane ne raspolaže informacijama o 

terorističkom napadu i pokušaju državnog udara 16. 10. 2016. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar 

odbrane, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 17 sati 20 minuta, a nastavljena sjutradan      

(26. oktobra) u 11 sati i 35 minuta. 

 

 Darku Radunoviću, ministru finansija, poslaničko pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Zbog kojih razloga Vlada Crne Gore, odnosno resorno ministarstvo, još 

uvijek nije realizovalo Odluku Ustavnog suda Crne Gore U-II br. 41/16 i 44/16, 

od 24. 02. 2017. godine („Sl. list Crne Gore“ br. 24/17 od 10. 04. 2017. 

godine) kojim se ukida odredba člana 6 stav 3 Pravilnika o prostornim i 

tehničkim uslovima za priređivanje kladioničkih igara, u dijelu koji glasi: „i u 

ugostiteljskim objektima“ i koja prestaje da važi danom objavljivanja Odluke 

Ustavnog suda?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

 Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik Momčilo Martinović: 

 „Da li nam možete dati više informacija o preduzetim aktivnostima, 

rokovima i planiranoj dinamici koja se odnosi na preseljenje Ministarstva 

vanjskih poslova na Cetinje?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

 

 Aleksandru Andriji Pejoviću, ministru evropskih poslova, poslaničko 

pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „Kako tumačite predlog predsjednika Evropske komisije Žan Kloda 

Junkera, koji je iznio u svom pismu namjere upućenom predsjedniku 

Evropskog parlamenta Antoniju Tajaniju, o 2025. godini kao vremenskom 

horizontu za uspješno pristupanje Crne Gore i Srbije Evropskoj uniji? Da li 

smatrate da se time posredno uvodi princip „konvoja“ umjesto principa 

„regate“ ili će, pak, Crna Gora moći da pristupi Uniji i prije 2025. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Miodrag Radović,                                                                                                                                                    

sekretar Ministarstva, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslaničko pitanje 

postavila je: 

 

1. Poslanica Branka Tanasijević: 

  „Koje aktivnosti Ministarstvo rada i socijalnog staranja preduzima u cilju 

razvoja hraniteljstva u Crnoj Gori?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Suad Numanović: 

 „Šta se u ovoj godini uradilo na rekonstrukciji regionalnog putnog 

pravca Berane-Petnjica? Šta se planira uraditi u narednoj godini i šta je sa 

projektnom dokumentacijom za dionicu puta Petnjica-Trpezi-Kalače? 
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 Da li se planira u narednoj godini izraditi projektna dokumentacija za 

vrlo važan putni pravac Petnjica-Bioče u dužini od 9 km?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar Ministarstva, a Suad Numanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Miloš Nikolić: 

 „Uzevši u obzir značajnu frekventnost saobraćaja i sve češće gužve koje 

postoje na putnom pravcu Podgorica – Danilograd, koristim ovu priliku da Vas 

pitam kakvi su planovi Ministarstva na čijem ste čelu vezano za poboljšanje 

saobraćajne infrastrukture na pomenutom putnom pravcu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar Ministarstva, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Kada se može očekivati početak izgradnje II faze obilaznice u 

Golubovcima, kao i planirana fazna rekonstrukcija putnog pravca Golubovci - 

Mataguži - Tuzi?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar Ministarstva, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Smatrajući da je realizacija projekta izgradnje kolektora u Glavnom 

gradu najvitalniji interes Podgorice za njen dalji održivi razvoj i životnu sredinu, 

postavljam Vam konkretno pitanje: Kada se očekuje početak radova, a u 

kojem roku se predviđa finalizacija ovog projekta?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Saša Radulović, državni sekretar 

Ministarstva, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Koje sve aktivnosti Ministarstvo održivog razvoja i turizma preduzima 

na realizaciji završne faze projekta iz oblasti tretmana otpadnih voda u 

crnogorskoj Prijestonici, a koje se odnose na izgradnju kanalizacione mreže, 

hidrotehničkog tunela Belveder i postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda, 

sa kolektorom (PPOV)?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Saša Radulović, državni sekretar 

Ministarstva, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor. 

Prije postavljanja pitanja, poslanik mr Aleksandar Damjanović 

intervenisao je proceduralno i pitao zašto sjednici ne prisusutvuje Pavle 

Radulović, ministar održivog razvoja i turizma, a predsjedavajući Genci 

Nimanbegu dao je potrebna pojašnjenja. 
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3. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Da li je aktuelni tenderski postupak u kome je Vlada odabrala tzv. 

strateškog investitora za upravljanje „Ulcinjskom rivijerom“ A.D. kompanijom 

u većinskom državnom vlasništvu, svojevrsna predigra, odnosno priprema za 

za privatizaciju Ade Bojane, na sličan način i sa istim partnerom i da li se 

priprema i privatizacija „Budvanske rivijere“ A.D. po drugačijem modelu, ali, 

takođe, sa unaprijed poznatim partnerom (partnerima), od kojih pojedini 

posjeduju manjinski vlasnički udio u „Budvanskoj rivijeri“ A.D.?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Damir Davidović, državni sekretar 

Ministarstva, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

 Poslanik Genci Nimanbegu obavijestio je da će poslaničko pitanje Pavlu 

Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, postaviti kada sjednici bude 

prisustvovao ministar. 

 

 Zatim se nastavilo sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

 Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Predloživši Zakon o stručnom obrazovanju koji smo nedavno izglasali 

u Skupštini, imali ste namjeru podstaći razvoj dualnog obrazovanja koje je u 

Crnoj Gori postojalo prije više od 10 godina, ali mu se nije posvetila dovoljna 

pažnja, niti se sistemski sproveo u crnogorskim školama. Ovaj zakon je 

odlična baza za primjenu dualnog obrazovanja. Što kao ministar sa svojim 

saradnicima radite na primjeni dualnog obrazovanja u školama i da li te Vaše 

aktivnosti prati i akcija podsticanja učenika u osnovnim školama da se 

opredijele za zanat u nastavku školovanja, kao i medijska prezentacija 

dualnog obrazovanja kao prvorazrednog načina da se razviju radne vještine 

učenika stručnih škola i smanji stopa nezaposlenosti mladih u Crnoj Gori?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Koliko zahtjeva za priznavanje inostranih diploma je u proceduri u 

Vašem ministarstvu, a posebno iz Republike Albanije i Republike Kosova? 

 Koliko je prosječno vrijeme završetka procedure i kako možete 

procijeniti rad ovog sistema?  

 Da li je tačno da pojedini slučajevi nostrifikacije traju i preko godinu 

dana i što je uzrok tome?  

 Da li smatrate da imate dovoljno kapaciteta za ovaj proces?  

 Da li postoje slučajevi, i ako da, koliko ih je bilo do sada da nije data 

potvrda o nostrifikaciji?“ 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Genci Nimanbegu  je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: 

           „Imajući u vidu da je u toku program stručnog osposobljavanja, da li 

mislite da se sa Upravom za kadrove može doći do rješenja da se licima koja 

su u procesu nostrifikacije diploma dâ mogućnost da učestvuju u program 

stručnog osposobljavanja kako ne bi izgubili cijelu godinu?“ 

 Dr Damir Šehović, ministar prosvjete, dao je odgovor na dopunsko 

pitanje.  

 3. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Kako ocjenjujete dinamiku realizacije projekta „Izgradnja sedam novih 

predškolskih ustanova i renoviranje postojeće predškolske infrastrukture u 

Crnoj Gori“, kao i kada se može očekivati završetak izgradnje preostale tri 

predškolske ustanove koje su projektom planirane u Glavnom gradu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

 

 *  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 14 sati 20 minuta, a nastavljena 30. oktobra u 

11 sati i 35 minuta. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Koje su dalje aktivnosti koje je Vaše Ministarstvo preduzelo radi 

okončavanja privatizacionih ugovora za slučajeve: 

 - bivšeg hotela Galeb, 

 - bivšeg hotela Lido,  

 - i lokacije Suka (bivšeg hotela Jadran)?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Radulović, ministar  održivog 

razvoja i turizma, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.  

 

 Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministru pravde i rukovodiocu Ministarstva kulture, 

poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

 „Da li postoji u crnogorskom pravosuđu kategorija kredibilnog, odnosno 

nekredibilnog svjedoka i ukoliko postoji koji su kriterijumi za ocjenu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Janko Vučinić: 

 „Po kom domaćem zakonu i međunarodnoj konvenciji se mogu oduzeti 

stečena prava?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica dr Branka Bošnjak: 

 1) „Obzirom da ste na funkciji ministra pravde i da imate dugogodišnje 

sudsko iskustvo, molim Vas da mi kažete u kojim slučajevima pri donošenju 

presude je otežavajuća okolnost ako je okrivljeni na funkciji poslanika?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 2) „Ministre Pažin, šta je bila tema tajnog sastanka Vas, glavnog 

specijalnog tužioca Katnića i tadašnje potpredsjednice u Vladi izbornog 

povjerenja, Azre Jasavić u Vašem kabinetu u Ministarstvu pravde uoči tzv. 

državnog udara?“ 

  Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 4. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

 „Zašto se prilikom zapošljavanja u pravosudnom sistemu Crne Gore ne 

poštuje princip srazmjerne nacionalne zastupljenosti iako je opštepoznato da 

se poštovanje tog principa podrazumijeva u svim demokratskim 

višenacionalnim državama?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanica Marina Jočić: 

 „Da li je sudsko-tužilački progon Demokratskog fronta interna radna 

obaveza sudija i tužilaca i da li se odnosi na sve tužioce i sudije ili samo na 

one od posebnog povjerenja režima?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 
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6. Poslanica dr Vera Bulatović: 

 „Šta ste preduzeli Vi kao i Vaš predstavnik u Tužilačkom savjetu 

povodom pritužbe poslanika Demokratskog fronta Andrije Mandića i Predraga 

Bulatovića Vrhovnom državnom tužiocu, a povodom nezakonitog tajnog 

praćenja njih dvojice od strane Specijalnog državnog tužilaštva i objavljivanja 

od strane istog štelovanog transkripta tako snimljenog razgovora sa trećim 

licem na sajtu Specijalnog državnog tužilaštva i u medijima? Vrhovni državni 

tužilac je pismo od poslanika Andrije Mandića i Predraga Bulatovića primio 

24. 07. 2017. godine.“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

 7. Poslanik Milutin Đukanović: 

 „Šta ste preduzeli, kao ministar pravde i potpredsjednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a sad i ministar kulture, da 

spriječite nezakonita postupanja državnih organa prilikom donošenja odluke 

o privremenoj obustavi prenosa budžetskih sredstava Demokratskom frontu - 

Mi ili on?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 8. Poslanik Predrag Bulatović: 

 „U kojoj su fazi najavljene ustavne promjene koje se odnose na 

sistematsku promjenu pozicije tužilaštva a koje su najavljene na sjednici 

Vijeća za nacionalnu sigurnost u 2016. godini, te da li će u sklopu tih promjena 

biti i pitanje reizbora sudija koje je postavila partija na vlasti kao svoje 

kadrove?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

 9. Poslanik Slaven Radunović: 

 „Koliko je za posljednjih deset godina isplaćeno novca iz budžeta Crne 

Gore oštećenima po osnovu neosnovanog pritvaranja ili drugih posljedica 

proizašlih zlonamjernim ili nestručnim radom tužilaca i postupajućih sudija, 

kao i da li je iko ikad zbog toga na bilo koji način snosio odgovornost?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje: 
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„Kako Vi, ministar pravde, kao neko ko je zadužen za iskorjenjivanje 

nepotizma i vladavinu prava u Crnoj Gori, komentarišete izbor direktora 

Agencije za sprječavanje korupcije?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac Ministarstva kulture, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

 10. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Ministre Pažin, Vi ste glavni strateg i operativac u crnogorskim 

policijsko-pravosudnim strukturama. Da li ste zadovoljni ovakvim stanjem-

odsustvom metapravnih principa, vladavine prava i pravde, posebno 

materijalne, nezavisnošću sudstva, pravne jednakosti, pravne objektivnosti, 

ograničenja vlasti, zaštite ljudskih prava i temeljnih sloboda, kontrole 

diskrecijskih ovlašćenja u primjeni prava? Brojni su primjeri koji potvrđuju ovo 

stanje, posebno kada je u pitanju kriminogeni režim i njegovi saradnici, sa 

jedne strane, i DF, kao najjači i najdosljedniji antisistemski subjekt, sa druge 

strane?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor i 

postavio dopunsko pitanje: 

„Šta Vi, kao ministar pravde, planirate da uradite povodom podnijete tri 

tužbe iz kojih se jasno vidi da je Crna Gora oštećena za više od šest milijardi 

eura. Tužbe Vam mogu i lično dostaviti.“  

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac Ministarstva kulture, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

11. Poslanik Andrija Mandić: 

„Koliko je državljana Srbije, na osnovu zahtjeva Hrvatske, Crna Gora 

isporučila ovoj zemlji i u koliko izručenja ste bili uključeni Vi kao ministar 

pravde, a u koliko neki drugi Vaš prethodnik? Da li je crnogorska vlast u nekim 

slučajevima, dok ste Vi ministar pravde, izbjegavala da to učini, a ako jeste, 

želio bih da znam o kome se radi i koji su razlozi bili za takvo postupanje? 

Važno je da me upoznate sa kratkim biografijama lica, državljana Srbije, 

uhapšenih u Crnoj Gori, a potom izručenih Hrvatskoj?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

12. Poslanik Milan Knežević: 

 1) „Imajući u vidu Vašu sklonost ka najavama i ocjenama pojedinih 

sudskih procesa u Crnoj Gori, od Vas kao ministra pravde tražim odgovore na 

pitanje da li će nadležni organi preduzeti radnje povodom informacije da je 

gradonačelnik Podgorice Slavoljub Stijepović uoči parlamentarnih izbora 
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2016. godine u Atlas banci zamijenio 100.000 dolara koje su kasnije 

iskorištene za kampanju Demokratske partije socijalista. U vezi sa tim, koja je 

Vaša uloga kao ministra pravde, potpredsjednika Vlade i člana Demokratske 

partije socijalista bila u ovom slučaju?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Milan Knežević je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje: 

 „Da li je tačno da ste, osim što ste potpredsjednik Vlade za politički 

sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, i povremeni član 

Komisije Uprave za kadrove, član Savjeta za vladavinu prava, Savjeta za 

zaštitu od diskriminacije, Savjeta za unaprjeđenje poslovnog ambijenta, 

Državnog savjeta za sprječavanje zloupotrebe droga, Savjeta za članstvo u 

NATO, Kolegijuma za pregovore o pristupanju Evropskoj uniji, Nacionalne 

investicione Komisije, Komisije za raspodjelu dijela sredstava tekuće 

budžetske godine, Savjeta za privatizaciju i kapitalne projekte, 

Koordinacionog tima za upravljanje u vanrednim situacijama i Vijeća za 

nacionalnu bezbjednost, kao i da li je tačno da ste i, pored članstva u 

navedenim radnim tijelima, predsjednik Komisije za politički sistem, 

unutrašnju i vanjsku politiku i Savjeta za praćenje i sprovođenja strategije 

reforme pravosuđa?“ 

Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac Ministarstva kulture, dao je 

odgovor na dopunsko pitanje. 

 2) „Koje ste radnje preduzeli kao ministar pravde i koja lica zaposlena 

u državnim organima (kao lica koja se plaćaju iz državnog budžeta) ste ovlastili 

da sudjeluju u skrivanju identiteta Saše Sinđelića, svjedoka saradnika u 

slučaju takozvanog državnog udara? Da li, nakon što je Demokratski front 

otkrio očiglednu intenciju nadležnih organa za skrivanje njegovog identiteta, 

smatrate da posjedujete kredibilitet da i dalje obavljate funkciju ministra 

pravde? 

 U vezi s tim, tražim odgovor na pitanje da li je Saša Sinđelić upoznat sa 

činjenicom da će biti izručen Hrvatskoj na izdržavanje dvadesetdvogodišnje 

kazne zatvora i da li je proces izručenja otpočeo? 

 Takođe, tražim da saopštite koliko poreske obveznike Crne Gore koštaju 

privilegije koje Saša Sinđelić uživa od oktobra prošle godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture, a Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

13. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Nakon rušenja kina „Kultura" najavljeno je da će na tome mjestu 

uskoro biti izgrađena zgrada Gradskog pozorišta. Poslije šest godina zgrada 
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se intenzivno radi. Najavljeno je da će radovi trajati dvije godine. Što je 

urađeno za godinu dana, kojom dinamikom teku radovi i mogu li građani i 

građanke Podgorice i Crne Gore očekivati da će predstave i druge projekte 

Gradskog pozorišta konačno pratiti na njegovoj sceni, a ne u podstanarskim 

odajama i to od kraja 2018. godine, kako je najavljeno?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva kulture. 

 

 Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanica dr Ljiljana Đurašković: 

 „Koja služba i na osnovu kojih pretpostavki i dokaza je dala procjene 

bezbjednosti na osnovu kojih je sud donio odluku o oduzimanju putnih isprava 

poslanicima Andriji Mandiću i Milanu Kneževiću?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanica dr Vera Bulatović: 

 „Koji su sve četnički i ravnogorski pokreti registrovani u Crnoj Gori, a za 

koje je odbijena registracija, da li u okviru tih pokreta djeluju izvjesni Dačević 

i Jelić, koji se pominju da su pozivali da u Crnu Goru dođu 16. 10. 2016. 

godine sada već optuženi građani Srbije za takozvani državni udar, te da li su 

oni te pozive upućivali po nalogu policije i bezbjednosnih službi Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Vera Bulatović je komentarisala odgovor. 

3. Poslanik Veljko Vasiljević: 

„Da li je Vaše ministarstvo preduzelo potrebne mjere protiv 

rukovodilaca centra bezbjednosti Bar zato što nijesu reagovali nakon prijave 

Demokratskog fronta da se na izborni dan 16. 10. 2016. u prostorijama 

Demokratske partije socijalista vrši plaćanje glasačima bez rezidencijalnog 

uslova, koji su doputovali iz Luksemburga, Njemačke i drugih država u okviru 

unaprijed pripremljene akcije izborne krađe?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanica Marina Jočić: 

 „Koliko broje policijske snage obučene za borbu protiv terorizma, kojim 

sredstvima odvraćanja i kojim oružjem raspolažu?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Marina Jočić je komentarisala odgovor. 
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 5. Poslanik dr Budimir Aleksić: 

 „Da li u okviru Ministarstva unutrašnjih poslova još uvijek postoji 

Komisija za ocjenu moralno-političke podobnosti kandidata za rad u 

obrazovnom sistemu Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Budimir Aleksić je komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Milun Zogović: 

 „Zahtijevam da nas upoznate sa zaključcima sastanka Vijeća za 

nacionalnu bezbjednost održanog po hitnom postupku u skladu sa zakonom 

nakon što je Ministarstvo unutrašnjih poslova na čijem ste čelu 12. 10. 2016. 

godine dobilo informaciju da se u Crnoj Gori na dan održavanja 

parlamentarnih izbora 16. 10. 2016. godine priprema teroristički napad, 

državni udar i pokušaj ubistva premijera, obzirom da ste u tom periodu kao 

predsjednik Odbora za bezbjednost i odbranu Skupštine Crne Gore bili član 

Vijeća za nacionalnu bezbjednost?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milun Zogović je komentarisao odgovor. 

6. Poslanik Milutin Đukanović: 

 „Koje su to indicije imali Ministarstvo ili bezbjednosne službe da 

Demokratski front priprema, za 16. 10. 2016. godine, skup ispred zgrade 

Skupštine Crne Gore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 7. Poslanik Predrag Bulatović: 

 „Koje je ovlašćeno lice iz sastava MUP-a i Uprave policije (funkcija, ime 

i prezime) i kada dalo status prikrivenog isljednika tzv. (agent provokator) 

Mirku Velimiroviću, zvanom vojvoda Paja, a nakon što je on 12. 10. 2016. 

godine prijavio policiji Crne Gore da je on član kriminalne grupe koja je 

spremala navodno terorizam za dan izbora?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Predrag Bulatović je komentarisao odgovor. 

 8. Poslanik Slaven Radunović: 

 „Da li ste ispitali grubu zloupotrebu službenih ovlašćenja pojedinih 

funkcionera i službenika crnogorske policije u svrhu obmanjivanja domaće i 

međunarodne javnosti da se neposredno prije, kao i u toku izbornog dana 16. 

10. 2016. godine dešava državni udar? Posebno mislim na nečuveni slučaj 

izrade zvaničnog foto-elaborata br. 59-28-244-2719/2207 od strane 

ovlašćenog vještaka, kakav se radi na mjestu zločina ili otkrivanja stvarnih 

dokaza, a koji je u svrhu falsifikovanja činjenica pripremljen u kući visokog 

funkcionera policije 16. 10. 2016. godine, nakon što je policija sama donijela 
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i „sakrila“ oružje za „teroriste“. Takođe, da li je od strane Ministarstva 

unutrašnjih poslova procesuiran onaj ko je naredio da se na izborni dan 

patrolnim kolima, koja su sa aktiviranim rotacijama lutale gradovima, lažno 

uzbunjujući crnogorske građane, kako bi se stvorio privid neposredne 

opasnosti, iako u Crnoj Gori, po javnom priznanju glavnog specijalnog 

državnog tužioca, nije bilo ni vatrenog oružja, ni praćki?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Slaven Radunović je komentarisao odgovor. 

  

Na zahtjev Kluba poslanika Demokratski front predsjednik Skupštine je 

odredio pauzu. 

 

 *  *  * 

 

 Sjednica je prekinuta u 15 sati i 40 minuta, a nastavljena u 16 sati i 05 

minuta. 

 9. Poslanik dr Branko Radulović: 

 „Ministre Nuhodžiću, kao prvi policajac u policijskoj državi Crnoj Gori, sa 

dugogodišnjim iskustvom u sektoru bezbjednosti, čelnik preglomaznog 

aparata unutrašnjih poslova, između ostalog i Odjeljenja za unutrašnju 

kontrolu, da li ste utvrdili pravu istinu i da li je smijete saopštiti ko su bili 

batinaši u policijskim uniformama i sa fantomkama, ko je sve divljao ulicama 

Podgorice sa policijskim vozilima i hamerima, ko je trovao, tukao, gazio i 

psovao građane, koje su sve posljedice trovanja i povređivanja građana, da li 

je neko odgovarao za upotrebu prekomjerne sile u dešavanjima 17, 18. i 24. 

oktobra 2015. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a dr Branko Radulović je komentarisao odgovor i 

postavio dopunsko pitanje: 

 „Da li ste smijenili ijednog policajca sa kriminalnim dosijeom koji je 

učestvovao u dešavanjima 17, 18. i 24. oktobra 2015. godine i šta ste 

preduzeli da, nakon završene Policijske akademije u Danilovgradu, imamo 

bolji i profesionalniji policijski kadar?“ 

 Mevludin Nuhodžić, ministar unutrašnjih poslova, dao je odgovor na 

dopunsko pitanje. 

 10. Poslanik Andrija Mandić: 

 „Ko je naredio policiji upotrebu sile u noći 24. oktobra 2015. godine? 

Da li je ta naredba obuhvatala samo akciju razbijanja skupa ispred Skupštine 

ili je ona obuhvatala teror, trovanje, prebijanje i hapšenje građana na području 

čitave Podgorice?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Andrija Mandić je komentarisao odgovor. 

 11. Poslanik Nebojša Medojević: 

 „Zašto policija ne preduzima nikakve akcije protiv šverca cigareta preko 

crnogorske teritorije i koje su organizovane kriminalne grupe glavni šverceri 

cigareta?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

 

 

*  *  * 

 

 

 Sjednica je završena 30. oktobra u 16 sati i 45 minuta.  

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

 

 Broj: 00-61/17-18/1 

 Podgorica, 30. oktobar 2017. godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


